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Jaume Bartumeu va assistir 
ahir a París a la conferència en 
suport a la llibertat a l’Iran a la 
qual també van participar l’ex-
primer ministre belga Guy Ver-
hofstadt, l’exprimera ministra 
ucraïnesa Yulia Tymoshenko i 
l’exprimer ministre italià Mat-
teo Renzi. Segons es va infor-
mar en un comunicat, Maryam 
Rajavi, presidenta del Consell 
Nacional de la Resistència d’Iran 

(NCRI) va obrir la conferència, 
que va ser moderada per Struan 
Stevenson, antic parlamentari 
europeu britànic (1999-2014), 
que fou president de l’intergrup 
d’amistat per la llibertat a l’Iran 
i que actualment representa el 
Comitè Internacional de la Jus-
tícia (ISS) i és el president del 
Comitè de l’ISS per la protecció 
de la llibertat política a l’Iran. En 
l’audiència hi havia també una 
representació de les comunitats 
iranianes a l’exili.

Bartumeu, a París per donar 
suport a la llibertat a l’Iran
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La conferència volia reflexio-
nar sobre el contingut de la carta 
oberta que fou signada el passat 
mes de maig per cent setze an-
tics líders polítics governamen-
tals d’arreu del món. També es 
va rebutjar la intervenció de 
l’actual règim iranià a l’Europa 
de l’est, en especial el subminis-
trament a Rússia de drons que 
s’empren en la guerra contra 
Ucraïna. La carta que va signar 
l’excap de Govern Jaume Bartu-
meu fou firmada el maig passat 
per cinquanta-dos expresidents, 
cinquanta-tres exprimers minis-
tres i dos antics presidents de la 
Comissió Europea així com tres 
premis Nobels de la Pau.

Els dos consellers de l’oposició 
d’Ordino, Enric Dolsa i Bàrba-
ra Pàmies, van lamentar ahir 
durant la sessió de consell de 
comú que no s’hagi informat els 
seus grups sobre la construcció 
d’una residència geriàtrica a la 
parròquia. Un projecte del qual 
es van assabentar “a través de la 
premsa” i que, tal com va assegu-
rar el cònsol major, Josep Àngel 
Mortés, tot just es troba en fase 
d’estudi.

“Els consellers de la minoria 
no estem informats de res. Crec 
que l’oposició hi tindria alguna 
cosa a dir i, de fet, està passant 
una situació semblant amb el 
tema del pla d’urbanisme”, va 
criticar Dolsa. Per la seva ban-
da, Pàmies va informar que des 
de Movem Ordino es va fer un 
escrit demanant informació so-

bre el projecte. “Vam preguntar 
qui és el propietari, qui pagarà la 
construcció, en quins termes ho 
farà, quants anys es tardarà, quin 
cost tindrà i si es prioritzaran els 
residents de la parròquia” va de-
tallar.

Davant les crítiques, Mortés 
va dir que es tracta d’un projecte 
sociosanitari que s’està estudiant 
i que, en tot cas, farà arribar la in-
formació pertinent a la minoria. 
“Quan tinguem clara la viabilitat 
del projecte programarem una 
reunió informativa” va assegu-
rar. En aquest sentit, Mortés 
va avançar que la residència en 
qüestió -que tindria dues plantes 
d’aparcament i es construiria al 
costat del Centre de Tecnificació 
d’Ordino- tindria entre 100 i 125 
places, comptaria amb un centre 
de dia i estaria vinculada al mi-
nisteri d’Afers Socials.

Durant el ple, Dolsa va reite-

rar que no durà corbata durant 
les sessions ordinàries tot i la 
normativa que es va aprovar el 
passat mes de març. “Vaig entrar 
un recurs contra el tema i estic 
esperant que em contestin”, va 
etzibar.

Un altre dels punts tractats va 
ser l’aprovació de la realització 
dels treballs de la darrera fase de 
la reparació de les voravies de la 
parròquia per un cost de 533.673 
euros.

D’altra banda, Mortés va in-
formar de la desaparició d’una 
còpia del quadre de Don Guillem, 
que es trobava a l’antiga casa co-
muna i era propietat de la corpo-
ració. Tot i no saber amb certesa 
quan podria haver desaparegut 
l’obra, el Comú ha denunciat el 
succés a la policia. Tot i això, no 
es disposa de prou evidències 
per poder assegurar que es tracti 
d’un furt.

L’oposició critica la falta 
d’informació sobre la residència
El Comú invertirà més de 530.000 euros a reparar diverses voravies

ordino
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Un instant de la sessió de Consell de Comú celebrada ahir a Ordino.
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